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آرمان ملی- حمید شجاعی: »تورم را 
بی تردید کنترل خواهیم کرد«؛ این گزاره بخش 
مهم صحبت  های رئیس جمهور در دیدار مسئولان 
نظام با مقام معظم رهبری بود که بسیاری از 
رسانه ها نیز بدان پرداختند. اما واقعیت امر بر 
آن است که اگر به نوع رویکردها، اظهارات و 
صحبت های مقامات دولتی از زمان روی کارآمدن 
دولت سیزدهم تاکنون نظری بیفکنیم، بسیار 
از این دست وعده ها در جهت انجام مشاهده 
می شود. چیزی که از آن تحت عنوان »باید 
بشودها« به یاد می آید. حال پرسش اینجاست که 
اساسا این باید بشودها باید از سوی چه مجموعه 
یا سازمانی به مرحله اجرا و عمل برسد؟ اینکه 
بگوییم تورم باید کنترل شود؛ نرخ ارز باید پایین 
بیاید، حباب سکه بترکد، وضعیت معیشتی مردم 
بهبود پیدا کند و... اجرای آن متکی به چیست؟ 
آیا نباید همه این مسائل را از مبدأ خبر پیگیری 
کرد؟ دولت سیدابراهیم رئیسی از همان ابتدا با 
وعده های امیدوارکننده به میدان آمد. از وعده 
حل سه روزه مساله بورس، ایجاد یک میلیون 
شغل و ساخت 4 میلیون مسکن گرفته تا حل 
فاصله طبقاتی و بی عدالتی با تغییر سیاست های 
نادرست اقتصادی، کنترل گرانی و مقابله با 
گران سازی، مدیریت بازار ارز و در نگاهی کلی 
تغییر وضع موجود به نفع مردم. اما هر چه رو به 
جلوتر رفتیم به جای تحقق وعده ها در جهت حل 
مشکلات جامعه این صرفا خود وعده ها بودند که 
تکرار می شدند و در طرف مقابل شرایط جامعه 
مشخصا به جهت اقتصادی و معیشتی سخت تر 
می شد. شاید نیازی نباشد که از قیمت روز افزون 
ارز، سکه، خودرو و... بگوییم. اما این افزایش 
لجام گسیخته قیمت ها به نحوی شده که مایحتاج 
زندگی مردم را نیز تحت تاثیر قرار داده است. 

چنانکه اگر روند امور به همین منوال پیش برود 
در شب عید شاهد گرانی  خارج از تصور اجناس 
و کالاها خواهیم بود. شرایط به نحوی شده که 
در برخی کالاها اگر تا پیش از در فضای مجازی 
برای کاهش نرخ اجناس هشتگ »نخریم« به راه 
می افتاد امروز اساسا قیمت ها طوری است که 
توانایی خرید وجود ندارد. اما از دید دولت همه 
چیز مرتب و مطلوب به پیش می رود و اندک 
مشکلات موجود نیز با یکسری تصمیمات و 
تدابیر حل و فصل خواهد شد.  محمد مهاجری، 
فعال سیاسی اصولگرا در همین خصوص با کنایه 
به دولت در توئیتی آورد: »جناب آقای رئیسی 
-۲ ۳ ماه سوئیچ قطار پیشرفت را بدهید به دولت 
غربگرای اشرافی ناکارآمد حسن روحانی تا دلار 
را به ۳۰ تومان، مرغ را به ۳4 تومان، گوشت را به 

۱۸۰ تومان برگرداند.«

  زمان بدهید 
صحبت از بهبود شرایط و ترسیم وضعیت 
ایده آل در راستای امیدوار ترکردن جامعه بسیار 
خوب است، اما همه چیز نیست. مهم تر اینکه وعده 
نیز تا جایی جواب می دهد و از آن به بعد دیگر در 
جامعه کارگر نخواهد افتاد. نمی شود در زمان 
انتخابات از برنامه اقتصادی 7۰۰۰ هزار صفحه ای 
گفت اما در عمل شاهد تورم بالا، افرایش تصاعدی 
نرخ ارز، سکه، خودرو و کالاها باشیم. بهتر نیست 
که رئیس جمهور محترم و تیم اقتصادی به جای 
دادن وعده؛ زمان تحقق وعده ها را تعیین کنند 
که حداقل جامعه بداند در چه بازه زمانی قرار 
است برخی وعده ها عملیاتی شود و تاثیر آن 
در سفره مردم مشاهده شود؟ رئیس جمهور در 
زمان انتخابات گفته بود که تمامی اقتصاددان ها 
را به صف خواهد کرد، اما آنچه امروز در جامعه 

می بینیم شاهد حضور افرادی در دولت بودیم 
که قائل بودند با یک میلیون تومان می توان شغل 
ایجاد کرد. مصلحانه و دلسوزانه باید بگوییم که 
نتیجه مطلوب جز با تغییر در برخی رویکردها، 
برنامه های کلی و از همه مهم تر برخی کارگزاران 
دولتی امکان پذیر نخواهد بود. رئیس جمهور باید 
طی این هجده ماه به این نتیجه رسیده باشد که 

تغییر در تیم اقتصادی امری لازم است. 
  با مردم شفاف باشید

یک فعال سیاسی اصلاح طلب در ارتباط 
با عملکرد دولت و تاثیر آن بر شرایط جامعه 
اظهارداشت: دولت به لحاظ تعامل، ارتباط و 
اطلاع گیری از واقعیت ها خود را از جامعه جدا 
کرده است. اما آنچه در واقعیت های درونی 
جامعه می بینیم این مشکلات اقتصادی است 
که واقعیت های موجود در جامعه است. هدایت ا... 
آقایی به »آرمان ملی« گفت: کسانی که در راس 
امور هستند بیشتر کار روانی انجام می دهند. 
من فکر می کنم بیشتر یک تاکتیکی باشد که 
ناشی از نداشتن اطلاعات واقعی از درون جامعه 
است که با این تاکتیک در اصل به اطرافیان خود 
پمپاژ روحیه می کنند. این مساله هم نمی تواند 
در طولانی مدت دوام بیاورد چرا که امروز 
عصر ارتباطات و اطلاعات است و همه مسائل 
به راحتی نقد می شود. وی افزود: امروز اعداد و 
ارقام اقتصادی، وضعیت نرخ تورم و قیمت ها 
بیانگر همه چیز است و احتیاجی به توضیح 
ندارد. با این حال مشخص نیست که دولتمردان 
چرا اینگونه عمل می کنند. آقایی تصریح کرد: 
دولتمردان حداقل باید با مردم شفاف باشند و 
اگر واقعیت ها را بگویند مردم راحت تر هستند تا 
اینکه حرف هایی مطرح شود که هیچ تاثیری در 

زندگی مردم ندارد. 

مخالفان: اصلاح طلبان نباید به مجلس دوازدهم بروند

افشای راز مخالفت با آشتی ملی!
       معاون قوه قضائیه: عفو موجب وفاق و آشتی می شود                              باهنر: تعبیر آشتی ملی نکنید

آرمان ملی – مطهره شفیعی: تصور می کردند با در 
اختیارگرفتن دولت و مجلس و حتی شورای شهر به مرحله 
کیش و مات کردن اصلاح طلبان رسیده اند اما خبر نداشتند 
آنچه بازی می دانستند واقعیت جامعه ایران است نه حذف 
رقیب سیاسی! واقعیتی که در آن با مردم مواجه هستند و 
شعارهایی که باید محقق می شد. چه کردند که امروز حتی 
اهالی منزلشان با مشاهده نرخ مواد غذایی و چالش های 
فرهنگی در جامعه می گویند »صدرحمت به دولت روحانی« 
این سوال را دارند، مگر بد حجابی در زمان حضور دولت روحانی 
در جامعه نبود اما چرا اکنون تبدیل به چالش شده است؟ 
بی تردید تنگناهای اقتصادی در دولت روحانی وجود داشت. 
نمی توان اعتراضات چند ماه اخیر در کشور را نادیده گرفت؛ 
اعتراضاتی که با تحریک نیروهای معاند و بدخواه خارج کشور 
پررنگ شد و بخشی از بدنه اصولگرایان به جای آرام سازی 
معترضان خواستار برخورد با اصلاح طلبانی شدند که نقشی در 
اعتراضات نداشتند و سکوت کرده بودند. در نهایت مشخص 
می شود که آنها توهم تلاش اصلاح طلبان برای تایید در 
انتخابات مجلس دوازدهم با طرح موضوع آشتی ملی را دارند. 

  مخالف آشتی ملی هستیم
بی تردید آشتی ملی راهی مهم برای بازگشت آرامش 
به کشور است که برخی عفو بازداشت شدگان اخیر را 
نمونه ای از آن می دانند. مقام معظم رهبری با عفو بخشی از 
بازداشت شدگان اعتراضات اخیر گام مهمی در آرامش بخشی 
در جامعه برداشتند و پس از آن هم رئیس جمهور از عفو 
زندانیان سخن گفت و بسیاری این اقدام را به آشتی ملی در 
جامعه تعبیر کردند، مانند معاون اول دستگاه قضا که گفت: 

»خانواده ها نگران لغزش فرزندان خود بودند، این عفو یک 
حادثه در جامعه جمهوری اسلامی ایران آفرید و امیدواریم 
موجب وفاق و آشتی ملی بین تمام جناح های جمهوری 
اسلامی ایران شود.« دیروز حسن رسولی، فعال سیاسی 
اصلاح طلب گفت: »تقریبا یکی از راهکارهای پیشنهادی 
اکثر تحلیل گران دلسوز حال و روز امروز کشور به مجموعه 
نظام، گام نهادن در مسیر تفاهم عمومی و آشتی ملی است 
که به شدت طی سال های اخیر از سال های ۹۶، ۹۸ و این ۵، ۶ 
ماهه اخیر مورد تخریب قرار گرفته است. آثار و تبعات ناشی از 
این اتفاقات به رضایت عمومی مردم آسیب زده و بیهوده باعث 
امیدواری جریانات مخالف ایران عمدتا در خارج از مرزها شده 
است.« همشهری، ارگان رسانه ای شهرداری نوشت:»ابوالفضل 
پورعرب، بازیگر باسابقه سینما و تلویزیون از اینکه عفو و 
تخفیف مجازات جمع قابل توجهی از متهمان و محکومان، 
از سوی رهبر معظم انقلاب مورد موافقت قرار گرفته است، 
ابراز خوشحالی کرد و گفت: الهی شکر که این اتفاق افتاد؛ اگر 
آشتی ملی هم صورت بگیرد عالی می شود تا بتوانیم لب های 
خندان مردم را ببینیم.« یا خبرگزاری دولتی ایران با کمال 
الدین پیرموذن، فعال سیاسی اصلاح طلب درباره عفو سوال 
کرد که او گفت: »عفو عمومی رهبر معظم انقلاب و بخشودگی 
دانشجویان و چهره های فرهنگی و ورزشی پیام آور آشتی ملی 
است« اما نکته قابل توجه اینجاست که برخی از اصولگرایان از 
این عفو خشنود نشدند که در اظهاراتشان به خوبی هویداست. 
آنها نگران بودند که مبادا از این عفو برداشت آشتی ملی شود و 
به زعم آنها اصلاح طلبان به هدفشان برسند. محمدرضا باهنر، 
فعال سیاسی اصولگرا رویکرد دیگری اتخاذ کرد و با اشاره به 

اینکه بعضی ها از تعبیر آشتی ملی استفاده می کنند، گفت:» 
نظام جمهوری اسلامی آن روی رأفت و عطوفت خود را نشان 
داد و امید داریم هم آزادشدگان و هم دوستان آنها و هم 
اقوام و خویشان آنها واقعا قدردان این مساله رأفت و عطوفت 
نظام اسلامی باشند« یا صبح نو نوشت: »همراهی و همگامی 
اصلاح طلبان با ایده براندازی، هم چنین اثبات می کند که 
ادعای »آشتی ملی« اصلاح طلبان )با جلوداری خاتمی( که 
چند سالی است به لقلقه زبان آنها تبدیل شده، از اساس فیک و 
بی پشتوانه و صرفا مستمسکی لسانی برای تحت فشار قراردادن 
حاکمیت بوده است. وگرنه چنانچه اصلاح طلبان واقعا به دنبال 
آشتی ملی ادعایی خود بودند، بهترین فرصت برای تحقق این 

امر، عفو اخیر رهبری بود.«
  علت مخالفت مشخص شد

  برخی  نفعی از آرامش در جامعه ندارند به عنوان نمونه 
روزنامه جوان اخیرا نوشته بود: »حالا که آب ها از آسیاب افتاده 
و فضای جامعه نسبت به گذشته آرام و شفاف شده است، شاید 
فرصت خوبی باشد برای بازگشت جریانی که با توجه به سوابق 
گذشته خود، دیگر جایگاهی در بدنه جامعه ندارد و برای این 
بازگشت به یک بهانه خوش رنگ و لعاب نیازمند است؛ بهانه ای 
به نام »آشتی ملی« خودمنجی نمایی دروغین! و براساس این 
پازل، آشتی ملی را مطرح می کنند که به نظر می رسد این پلن 
برای ساخت یک فضای سیاسی- رسانه ای در جامعه طراحی 
شده تا در یکسال آینده فضای سیاسی کشور تحت الشعاع این 
ماجرا قرار گیرد و در نهایت بتوانند نظام و شورای نگهبان را 
برای تایید صلاحیت ها تحت فشار بگذارند تا در انتخابات آینده 

جای پایی برای خودشان باز کنند!« 

 

خبـــــــر
  یازدهمین اجلاسیه مجلس خبرگان 

دوم و سوم اسفند برگزار می شود
یک عضو مجلس خبرگان رهبری با ذکر این مطلب 
که یازدهمین اجلاسیه پنجمین دوره مجلس خبرگان 
رهبری روزهای سه شنبه و چهارشنبه دوم و سوم 
اسفندماه برگزار می شود، گفت: صبح روز سه شنبه 
ساعت۸  جلسه آغاز و نطق رئیس مجلس خبرگان 
رهبری انجام و نطق های پیش از دستور نمایندگان 
محترم انجام می شود و وزیر امور اقتصادی و دارایی از 
مهمانان ما به نمایندگی از دولت است و حدود ۱۰ نفر 
از اعضا در این جلسه صحبت خواهند کرد؛ همچنین 
روز پنجشنبه پس از زیارت مرقد امام راحل با مقام 
معظم رهبری دیدار می کنیم. آیت ا... سید احمد خاتمی 
اظهار کرد: مجلس خبرگان دغدغه زندگی و معیشت 
مردم را دارد و کاری که از مجلس برمی آید اینکه از 
مسئولان بخواهیم و تاکید کنیم مردم ایران باید زندگی 
در شان خود داشته باشند. مردم انتظار دارند که مجلس 
خبرگان رهبری در چارچوب وظایفش به تکلیف خود 
عمل کند و آنچه که مردم از مجلس خبرگان حق دارند 

مطالبه گری است. 

 نگاهی به وعده های کلی دولت برای کنترل تورم و گرانی در جامعه 

»بایدها« را  چه کسی اجرا  می کند
    دولت سیدابراهیم رئیسی از همان ابتدا با وعده های امیدوارکننده به میدان آمد. از وعده حل سه روزه مساله بورس

 ایجاد یک میلیون شغل و ساخت 4 میلیون مسکن گرفته تا مهار گرانی و مدیریت بازار ارز و... اما هر چه رو به جلوتر رفتیم به جای تحقق وعده ها 
صرفا خود وعده ها هستند که تکرار می شوند

    هدایت ا... آقایی در گفت وگو با »آرمان ملی«:  دولتمردان واقعیت ها را بگویند مردم راحت تر هستند
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اصرار دولت روحانی 
برای مذاکره با آمریکا

مصطفی میرسلیم، نماینده مجلس می گوید: نظریه 
رهبری درباره رفتار آمریکا و به دنبال آن، نسبت به مذاکرات 
برجامی همواره روشن بوده و نشان دهنده عدم اعتماد 
ایشان به آمریکاست که البته در تاریخ ۸۰ ساله گذشته 
کشورمان به کرات اثبات شده و برخورد تخریبی آمریکا در 
مذاکرات برجامی یکبار دیگر نشان داد که غیر نقض عهد 
از آمریکا نمی توان توقع داشت؛ آمریکا از اول به دنبال برجام 
۲ و ۳ بود والا خوب می دانست که جمهوری اسلامی در پی 
سلاح هسته ای نیست. متأسفانه، دولت های قبلی به این 
رهنمود ارزشمند رهبری توجه نکردند و بر مذاکره مستقیم 
با آمریکای غدار اصرار کردند که امروز نتایج و آثار آن همه 
اصرار بر همه آشکار شده است و ما باید از اتلاف فرصت های 
ارزشمند گذشته به ویژه ۸ سال دولت های یازدهم و دوازدهم 

تاسف بخوریم. 

محمدعلی ابطحی، فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: 
نسل زد که نسل بعد از اینترنت است، همه چیزش متفاوت 
است، تفکر و قهرمانشان متفاوت است. در گوشه ای از خانه 
شما نشسته اما در دنیایی زندگی می کند که هیچ پیوندی 
با دنیای ما ندارد. این گسل نسلی اتفاق مهمی است و 
توصیه اصلی من به مسئولان این است که تا می توانند 
فضای مجازی را باز بگذارند، چون نسل جوانی که پای 
این فضای مجازی نشسته است نیازهایش را اینجا می بیند 
و برطرف می کند و اگر نبیند به خیابان می آید. با این 
نسل باید جور دیگر رفتار کنیم. حالا می گویند ما تلگرام 
و واتساپ و اینستاگرام را نمی خواهیم باز کنیم، دنبال 
بازکردن کلاب هاوس هستیم این فضا به درد پیرمردان ۶۰ 
سال به بالای مثل ما می خورد که می خواهیم بنشینیم و 

حرف بزنیم. 

حضور پرویز ثابتی، عضو ساواک در زمان شاه در تجمع 
ایرانیان خارج مرز واکنش هایی داشت. احمد وحیدی، وزیر 
کشور در مورد پیگیری حقوقی برای محاکمه کسانی که 
در دستگاه سرکوب رژیم پهلوی بودند و این اواخر هم 
در تجمعات ضدانقلاب شرکت می کنند، گفت: نه تنها 
شکنجه گران ساواک، بلکه همه کسانی که در آن دوره 
منابع مالی کشور را غارت کرده اند باید مورد پیگیری 
قرار گیرند. پول هایی که خانواده پهلوی صرف عشرت و 
خوشگذرانی خود می کنند از کجا آورده اند؟ دارایی های 
مردم را سرقت کرده اند و این مساله باید رسیدگی شود. 
جمهوری اسلامی این مساله را پیگیری کرده و می کند، 
ولی متأسفانه دادگاه های غربی در قبال این مسائل، سیاسی 
برخورد می کنند. تروریست هایی که در کشورهای غربی 

زندگی می کنند مورد حمایت آنها هستند. 

 پیگیر محاکمه 
پرویز ثابتی هستیم 

معاون رئیس جمهور: 
 هنجارشکنان 

فقط یک درصد هستند 
آرمان ملی – یاسمین طالقانی: ۲4 
بهمن ماه سخنگوی ستاد امر به معروف و 
نهی از منکر گفت: »در مورد گشت ارشاد 
شیوه های جدیدتری در حال جایگزینی 
است اما اگر کسی با شرایطی نامناسب وارد 
خیابان شود چه کسی باید او را بگیرد؟! 
بالاخره مجموعه ای باید بیاید و با چنین 
فردی برخورد کند. در این زمینه ها وجود 
چنین ماشین هایی در سطح شهر نیاز 
است.« علی محمدی افزود: »ما گشت 
ارشاد را در حال حاضر لازم نمی بینیم، 
به نظرم آموزش مقدم است. ایراد کار در 
موضوعات اخیر این بود که نیروی انتظامی 
به عنوان حلقه آخری که وظیفه دارد به 
مساله حجاب ورود کرده بود در حال 
حاضر تصمیم این است که ۳۲ دستگاهی 
که باید در حوزه عفاف و حجاب باهم 
فعالیت کنند این کار را انجام بدهند.« 
۲۶ بهمن ماه هم انسیه خزعلی، معاون 
رئیس جمهور در امور زنان و خانواده بیان 
داشت: »فرهنگ عمومی خواسته است 
حجاب را در قانون قرار دهیم. باید تلاش 
کنیم فلسفه قراردادن این امر در قانون 
را برای دختران و زنان تبیین کنیم.« در 
اوایل دیماه هم پیش نویس لایحه تعزیرات 
که توسط معاونت حقوقی و امور مجلس 
قوه قضائیه تدوین شده است، برای طی 
مراحل تقنینی تقدیم دولت شد. لایحه 
تعزیرات، جرائم تعزیری را از سوی دستگاه 
حاکمیتی برای برقراری نظم در جامعه 
تبیین و مشخص کرده است. قانون گذار 
جدیدی  مجازات های  حوزه  این  در 
را به عنوان مجازات اصلی تحت عنوان 
»محرومیت های اجتماعی« در ماده ۹ 

همین لایحه پیش بینی کرده است. 
  رویکرد دولت به حجاب 

معاون حقوقی رئیس جمهور درباره 
عفو گسترده متهمان و محکومان از سوی 
مقام معظم رهبری و گسترش این نگاه از 
سوی مسئولان کشور و این که این نگاه 
می تواند باب گفت وگو را در کشور باز کند، 
گفت:  حجاب طبیعتا برای نظام جمهوری 
اسلامی یک هنجار بسیار ارزشمند است و 
جمهوری اسلامی ایران نمی تواند نسبت 
به حجاب بی تفاوت باشد. حجاب یک 
امر شرعی است و طبق اصل 4 قانون 
اساسی همه امورات و تصمیمات کشور 
باید براساس شرع باشد. وی اظهارداشت: 
در قوانین موضوعه به حجاب اهمیت ویژه 
داده شده است و کسانی که در مورد حجاب 
شناخته  مجرم  می کنند  هنجارشکنی 
می شوند و این قانون حاکم است. درست 
است که این نگاه فرهنگی رهبر انقلاب 
و همان نگاه بزرگ منشی ایشان است اما 
خود مقام معظم رهبری فرمودند، حجاب 
یک امر شرعی است. وی خاطرنشان کرد: 
اصل نگاه کلان در کشور روشن است. همه 
تابع نگاه رهبر معظم انقلاب هستند و اینکه 
اگر کسانی به صورت طبیعی حجاب شان را 
رعایت نمی کنند بچه های خودمان هستند 
ما که نمی توانیم نسبت به اینها یک نگاه 
همراه با دوئیت داشته باشیم. اینها بچه های 
ما هستند و ما  آنها را دوست داریم حال 
ممکن است رعایت نکنند، اما بچه های ما 
و جزو این نظام و انقلاب هستند و این 
نظام و انقلاب و کشور را دوست دارند و 
این بحث جداگانه است. دهقان افزود: اما 
یک بحث دیگر هم وجود دارد و این است 
که کسانی هستند با انگیزه هنجار شکنی 
به داخل جامعه می آیند اگر به آنها تذکر 
خاصی داده می شود و یک جایی با آ نها 
برخورد می شود اینها اولا یک درصد جامعه 
هستند، بیشتر نیستند. درصد بسیار اندکی 
هستند و متأسفانه بعضی از اینها متصل 
به بیرون هستند. انگیزه شان فقط بحث 
حجاب نیست. انگیزه دیگری دارند برای 
هنجارشکنی. جامعه و حکومت نسبت به 
اینها بی تفاوت نیست، حجاب در کشور 

ارزش است.
  بیش از ۸۵ درصد مردم معتقد به 

حفظ کیان خانواده هستند
معاون رئیس جمهور تصریح کرد: در 
نظرسنجی ها بیش از ۸۵ درصد مردم 
معتقد به حفظ کیان خانواده هستند، 
توجه کنید بحث حفظ هنجارهای اسلامی 
دینی و مذهبی خودش یکی از عوامل 
حفظ کیان خانواده است که بیش از ۸۵ 
درصد در کشور ما بر این امر اتفاق نظر 
دارند و تمام نظرسنجی ها درحال حاضر 
این را نشان می دهد. آن یک درصد نباید 
در واقع کاری کنند که کیان خانواده 
ضربه بخورد. خواست بیش از ۸۵ درصد 
مردم حفظ کیان خانواده است و آن 
یک درصد نباید به کیان خانواده ضربه 
بزنند. دهقان ادامه داد:  لذا باید آن یک 
درصد به خواست مردم احترام بگذارند 
البته نه اینکه برخودهای خشن صورت 
گیرد، اما حتما به کسی که هنجارها را 
رعایت نمی کند و زمینه ناامنی فرهنگی 
در کشور ایجاد می کند باید تذکر داده 
شود و لذا تذکردادن به آن یک درصد را 
نفی نمی کنیم و مخالف با این تذکر برای 
رعایت حقوق ۸۵ درصد و قانون نیستیم. 

 قدردانی طائب از برخورد »عالی« امنیتی ها 
با علی دایی

 اولین روزی که دولت موضع گرفت، گفتم 
دارید در »زمین اشتباه« بازی می کنید

مشاور فرمانده کل سپاه درباره اتفاقات اخیر و چیزی 
که از آن تحت عنوان جنگ ترکیبی نام برده می شود، 
اظهارداشت:  ما احتیاج داریم در جنگ ترکیبی و در 
شبکه ادراکی  و شبکه رسانه ای  مان بازنگری کنیم، ما 
یک زمانی می گفتیم وب ۱ مطرح است. خب، وب ۱ رفت 
و وب ۲ آمد. ما باید ببینیم در ۵ سال دیگر چه اتفاقی 
می افتد، خودمان را برای آن جنگ آماده کنیم. ما که 
نمی خواهیم شعار بدهیم. ما اعتقادمان بر این است که 
روزی می رسد که کل این کره زمین خاکی در اختیار 
اسلام قرار می گیرد. اگر به این اعتقاد داریم، باید با این افق 
برنامه ریزی کنیم. تحولمان را باید ایجاد کنیم. نگاهمان 
باید در تراز انقلاب اسلامی باشد. فقط شعار ندهیم. 
حجت الاسلام حسین طائب گفت:  ما باید واقعا در تراز 
انقلاب اسلامی فکر کنیم و در این حوزه کارمان را انجام 
دهیم و به فضل الهی ان شاءا... آرایش رسانه ای بگیریم و 
آن تکلیفی که به عهده ما هست را انجام بدهیم، که اگر 
ما حرکت کنیم حتما خدای تبارک و تعالی هم به کار ما 
برکت می دهد. فرق ما با دشمن در این است. وی افزود: ما 
تاکنون درگیر جنگ های مختلفی با دشمن بودیم و یک 
پایه همه جنگ های نرم حوزه رسانه است، حتی در جنگ 
ترکیبی و جنگ سخت. وی افزود: ما می گوییم در جنگ 
سخت پیاده نظام داریم، توپخانه داریم، بمباران هوایی 
و موشکی داریم. در جنگ ادراکی و نرم هم همین ها را 
داریم. پیاده  نظام شما، همان نویسنده ها هستند، آن 
تصویرگیر است، آن عکاس است، آن توئیت زن است، آن 
کامنت گذار است. چطور در جنگ سخت آموزش های 
تک تیراندازی و نیروی پیاده و... داریم اینجا هم باید چنین 
آموزش هایی داشته باشیم. اینجا ما چقدر سرمایه گذاری 
می کنیم؟ طائب درباره اینکه چرا آمریکایی ها ایران را 
یک تهدیدی می دانند، اظهارکرد: حرف من این است 
که بعد از ۳۲ سال آمریکایی ها حرفی که ما اول انقلابمان 
زدیم را الان می زنند، می گویند ایران، بر مبنای ارائه یک 
مدل حکمرانی جدید تهدید ماست. تا الان می گفتند 
تروریسم و... اما امروز می گویند همه اینها هست، نه اینکه 
اینها را نگویند، اما موقعی که می خواهند دشمن خودشان 
را تعریف کنند، آمریکایی ها می گویند ایران تهدید سوم 
ماست. تهدید در حکمرانی است. آن کسی که دموکراسی 
غربی را به چالش گرفته و یک مدل حکمرانی جدید ارائه 
می کند. رئیس سابق سازمان اطلاعات سپاه بیان کرد: ما 
باید مشکلات را در داخل حل کنیم، ما باید زود از پدافند 
خارج شویم و برویم به سوی آفند. شما الان این وضعیتی 
که اسرائیل دارد را ببینید، افکار عمومی  ما وضع اسرائیل 
را نمی دانند، شما الان از یک جوان در دانشگاه بپرسید، 
اصلا از این قصه ها تصویری ندارد که سوال برایش ایجاد 
شود و شما سوالش را تکمیل کنید. ما نتوانسته ایم این را 
تبدیل به یک تصویر ذهنی کنیم که سوال برایش به وجود 
بیاید. حتی در تصویر آمریکا در اذهان ایران هیچ بحثی 
نیست. برای همین ما باید بتوانیم به سرعت از پدافند 
خارج شویم و به سمت آفند برویم. طائب ادامه داد: معلوم 
است که طرف مقابل نمی خواهد موفقیت های کشور و 
اتفاق های خوبی که در کشور می افتد را ببیند. دولت باید 
بیاید و پیشرفت هایی که در همین یکسال و خرده ای شده 
برای شما بگوید. حرف من این است که مثلا نباید انتظار 
داشته باشیم مساله خودرو در سال اول و دوم حل شود 
ولی انتظار جامعه این هست ولی خب یک شبکه مافیایی 
هست، من اولین روزی که دولت در مورد خودرو موضع 
گرفت، سریع تماس گرفتم و گفتم دارید در زمین اشتباه 
بازی می کنید. ما با سابقه امنیتی می فهمیم. در این 
حوزه اول باید زیرساخت ها را اصلاح کرد. وی در خصوص 
نوع برخورد با سلبریتی ها عنوان کرد:  من معتقدم اتفاقا 
برخوردی که با سلبریتی ها شد تا حدودی اصول جنگ 
ترکیبی فعلی رعایت شد. یعنی موقعی که فرضا آن آقا 
آمد و گفت دختر اردبیلی را کشتند، زود نرفتند با روش 
امنیتی با آن برخورد کنند، چرا؟ چون در جنگ ترکیبی، 
او فالوور دارد، طرف مقابل می خواهد هیجان فالوور بیش تر 
شود، هیجان تبدیل به خشونت شود، سیستم امنیتی اگر 
می خواهد با جنگ ترکیبی مقابله کند، باید تحملش را 
بالا ببرد که این فالوور هیجانی تر و تبدیل به خشونت 
هم نشود. کاری که کردند، به نظرم عالی بود. این فرد را 
خواستند و گفتند برای ادعای خود سند اگر داری سند 
بده و...  وی تصریح کرد: شکرخدا سیستم امنیتی و عمده 
جبهه انقلاب هوشمندانه عمل می کند و ان شاءا... آینده 
انقلاب اسلامی درخشان است و طراحی های دشمنان هم 

نقش بر آب خواهد شد. 


